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SKOLEBESTYRELSESMØDE PÅ ROLIGHEDSSKOLEN 

Tirsdag den 31. oktober 2023 kl. 16-18 

Forældrerepræsentanter: 

Michael Riber Jørgensen, Peter Musgaard Sauer, Morten Hvass Markusen og Anne Søndergaard 

 

Personale-repræsentanter:  

Susanne Børsting og Pia Vendelbo 

 

Ledelses-repræsentanter: 

Birgit Lundmark Larsen og Lena Skovborg 

 

Elevråds-repræsentanter:  

Jonas Heidemann 6.a og Christian Hvass 6.b  

 

Fraværende: 

Jesper Kristoffersen, Martin Birk Eriksen, Laila Bak  

 

DAGSORDEN BESLUTNING 

1. Godkendelse af referat fra sidste 

møde. 

Godkendt 

2. Fra årshjul: 

Budgetopfølgning  

Thisted Kommune ser ud til at overskride servicerammen fastsat af 

Indenrigsministeriet. Derfor har direktionen i Thisted Kommune be-

sluttet, at der er indkøbsstop og intelligent ansættelsesstop. På Ro-

lighedsskolen betyder det, at vi i 2023 har fået til opgave at slutte 

regnskabsåret med et overskud på kroner 1.500.000. Derfor Vi ind-

fører et øjeblikkeligt stop for indkøb og investeringer. Vi fortsætter 

med opbygningen af makerspace/natur og teknologilokalet. Vi byg-

ger om, og vi bestiller inventar, men betaler ikke inventar før den 1. 

januar 2024 

Vi skal i dialog med forvaltningen inden, vi ansætter personale 

Der er dog fortsat plads til: 

Vi har råd til at købe forbrugsvarer – men vi skal alle bruge vores 

sunde fornuft omkring indkøb. Der er fortsat afsat penge til trans-

port til ture ud af huset i både almen, ØM og Rolighedsklasserne. Li-

geledes er der fortsat mulighed for at tage på ture i SFO’en, når der 

er skoleferie. 

 

 

3. Orientering fra  

• Formanden + referat fra 

kvartalsmøde 

 

 

 

 

 

 

Formand 
Skole og forældres lokalbestyrelse har haft et møde med tre 
medlemmer af BFU – her blev der snakket om: 

• Skolestruktur  

• Ressourcetildeling + økonomi  

• Fælles ejendomsservice 
Det var en god og konstruktiv dialog. 
 
Landsdækkende happening hvor elever stille sko foran 
Christiansborg – i Thisted blev der stillet 160 par sko foran rådhuset. 
Der var flere politikere, der var forbi skosamlingen ved rådhuset. 



 

 

 

 

• Elevråd 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

• Ledelsen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

• RO 

 

 

 

 

 

 

• SFO 

 

 

 

• SFØ 

 

 

• ØM 

 

 
Landsmøde i Skole og forældre i november 
Her kommer undervisningsministeren – formentlig med fokus 
”Frihed og fordybelse – et kvalitetsprogram for folkeskolen”  
 
Elevråd 

• Der mangler ostebaner især ved C-huset 

• Der er mange cykler, der holder hulter til bulter  

• Der er lang kø i kantinen - elevrådet har et forslag om, at 
elevrødderne kan tjekke navne.  

• Der er mange tjørnebuske rundt på skolens udearealer. 

• Det gode sprog – plakatkonkurrence med elevrødder som 
dommere 

• Der er to repræsentanter i elevrådet, som skal til møde i 
fælles elevrådsmøde 

 
Ledelsen 
Ressourcetildeling er til revidering. Skolelederne har brugt tid på at 
komme med input til forvaltningen/BFU. Det endelige forslag 
kommer i høring i perioden fra den 5/12-10/1 – derfor flyttes 
bestyrelsesmødet til 5. december 
 
Vores reviderede grafiske skoleplan er blevet trykt. Skriftlig 
skoleplan udleveres til bestyrelsesmedlemmerne. 
 
Fælles ejendomsservice – alle pedeller og rengøring skifter fra 1/1 til 
den fælles ejendomsservice. Vores pedel har fået en af de tre 
teamleder-stillinger, derfor stopper han på skolen den 1. december. 
Hans afløser aftales med lederen af den fælles ejendomsservice. 
 
Makerspace etablering – forberedelseslokaler er næsten flyttet. 
Håndværkerne rykker ind i næste uge og i uge 47 får vi leveret døre 
og det store vindue ind til lokalet. 
 
Den af Kommunalbestyrelsen igangsatte analyse af 
specialundervisningen er startet. PwC indkøbt til at foretage 
analysen. I analysearbejdet er der bl.a. fokus på: Løsninger i en ny 
hverdag, tværgående samarbejde og visitation.  
 
Rolighedsafdelingen 
Makerspace – det har fyldt hos personalet, at man har skullet flytte 
arbejdsplads midt i skoleåret. 
Meddelelsesbogen – det er et nyt værktøj som både personale og 
forældre skal lære at bruge. 
Skole-hjem-samtaler – samtalerne er flyttet til en dag enten før jul 
og til en dag lige efter nytår.  
 
SFO 
Det går rigtig godt med at holde på eleverne i SFO’en. Vi oplever at 
elever der var meldt ud nu genindmeldes. 
 
SFØ 
Alle personaler kan benyttes i ferier. Det var nyt for personalet med 
de er ved at lande i den nye struktur. 
 
Østermølle 
Det har været rart, at en leder har været vikar i tre dage hvor 
personaler var på kursus.  
Der er kommet 11 nye elever fra 1. august – de er ved at falde til.  



4. Vi lægger sidste hånd på: Princip for 

forældres deltagelse i skolens liv og 

barnets skolegang 

Eventuelt tilretning og efterfølgende 

godkendelse af princip. 

 

Princippet blev tilrettet og godkendt. 
Udsendes med referat. 

5. Fra årshjul:  

Arbejde med: Princip for Meddelel-

sesbogen – se forslag og inspiration 

her:   

https://www.skole-foraeldre.dk/arti-

kel/princip-meddelelsesbogen 

 

Forslag til princip blev udarbejdet.  
Udsendes med referat. 

6. Punkter til næste møde Fra årshjul: Resultater af nationale test 
Fra årshjul: Indskrivning 
 

7. Eventuelt Indskrivning – vi har en stor søgning til skolen.  

8. Kommende møder 5. december kl. 16-18. Efterfølgende spisning i anledning af julen. 
30. januar kl. 16-18 
19. marts kl. 16-18 
30. april kl. 16-18 
28. maj kl. 16-18 
18. juni kl. 16-18 

 

https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/princip-meddelelsesbogen
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/princip-meddelelsesbogen

